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Vragen van het lid Jacobi (PvdA) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over aalbeheerplannen in relatie tot de Europese aalverordening. 
(ingezonden 17 oktober 2016). 

Vraag 1
Voldoet de huidige visserij aan de hersteldoelstellingen uit de Europese 
aalverordening?1 Leidt de huidige aanpak tot voldoende herstel van het 
aalbestand? 

Vraag 2
Is er nog visserij op aal mogelijk, zowel ecologisch als economisch, als we 
vasthouden aan de veertig procent ontsnapping zoals bedoeld in de Europese 
aalverordening en de adviezen van eerdere commissies, waaronder de 
Commissie Eijsackers?2 

Vraag 3
Hoe verhoudt uw uitgangspunt dat de sector verantwoordelijk is voor 
betrouwbare controle- en handhavingssystemen (inclusief financiering) zich 
tot de geringe nalevingsbereidheid van de sector?3

1 Verordening (EG) Nr. 1100/2007 van de Raad van 18 september 2007 tot vaststelling van 
maatregelen voor het herstel van het bestand van Europese aal, artikel 2, lid 4
(http://eurlex.Europa.eu/LexUriServ/LexUriServ.do?uri=OJ:L:2007:248:0017:0023:NL:PDF)

2 Kamerstuk 31 700, nr. 132
3 Kamerstuk 29 664, nr. 153
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